

Ship's name and Port of Registry
at Kiel 15.03.2006

NAME AND CALL SIGN
(HINWEIS)



Internationaler Schiffsmeßbrief (1969)
International Tonnage Certificate (1969)

Issued at request and on behalf of the Government of Antigua and Barbuda for which the Convention came into force on 3 June 1987

Ausgestellt nach den Vorschriften des Internationalen Schiffsvermessungs-Übereinkommens von 1969 im Namen der Regierung der BUNDESREPUBLIK DEUTSCHLAND, für die das Übereinkommen am 18. Juli 1982 in Kraft getreten ist, durch das Bundesamt für Seeschifffahrt und Hydrographie.

Issued under the provisions of the International Convention on Tonnage Measurement of Ships, 1969, under the authority of the Government of the Federal Republic of Germany for which the Convention came into force on 18 July 1982 by the Federal Maritime and Hydrographic Agency.

* - corrected
RINA Viktors Ostrovskis
RINA Services
02/09/2021

Name des Schiffes Name of Ship	Rufzeichen oder Unterscheidungssignal Distinctive Number or Letters	Heimathafen Port of Registry	Datum*) Date*)
GT FORSETI * NAUTA "HELJO" FORSETI	V 2 N X V 2 DV 4 IMO-Nr./No. 9041320	St. John's HAREN / EMS	21. Febr. 1992

*) Tag an dem der Kiel gelegt wurde oder das Schiff sich in einem entsprechenden Bauzustand befand (Artikel 2 Nr. 6), oder der Zeitpunkt, zu dem größere Umbauten oder Veränderungen an dem Schiff vorgenommen wurden (Artikel 3 Absatz 2 Buchstabe b).
*) Date on which the keel was laid or the ship was at a similar stage of construction [Article 2 (6)], or date on which the ship underwent alterations or modifications of a major character [Article 3 (2) (b)], as appropriate.

HAUPTABMESSUNGEN
MAIN DIMENSIONS

Länge Length [Artikel 2 (8)/Article 2 (8)]	Breite Breadth [Regel 2 (3)/Regulation 2 (3)]	Seitenhöhe mittschiffs bis zum Oberdeck Moulded Depth amidships to Upper Deck [Regel 2 (2)/Regulation 2 (2)]
81,10 m	12,80 m	6,90 m

DAS VERMESSUNGSERGEBNIS DES SCHIFFES HAT FOLGENDE WERTE:
THE TONNAGES OF THE SHIP ARE:

BRUTTORAUMZAHL GROSS TONNAGE	- 2416 - Twothousandfourhundredandsixteen
NETTORAUMZAHL NET TONNAGE	- 1358 - Onethousandthreehundredandfiftyeight

Hiermit wird bescheinigt, daß das Vermessungsergebnis dieses Schiffes nach Maßgabe des Internationalen Schiffsvermessungs-Übereinkommens von 1969 ermittelt wurde.
This is to certify that the tonnages of this ship have been determined in accordance with the provisions of the International Convention on Tonnage Measurement of Ships, 1969.



Ausgestellt in Hamburg, den 8. Juli 19 97
Issued at

Bundesamt für Seeschifffahrt und Hydrographie
Federal Maritime and Hydrographic Agency

by order Schultz